
 

 

ZÁPISNICA 
 

 

zo zasadnutia RADY ŠKOLY 

       Evanjelického gymnázia J.A. Komenského, Škultétyho 10 v Košiciach 

 

Dátum a miesto konania: 14. 10. 2024,  Košice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program:  1. Otvorenie. 

  2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za  

                            školský rok 2023/2024. 

                        3. Oboznámenie sa s Plánom práce školy na školský rok 2024/2025. 

  4. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom  

                            zabezpečení. 

        5. Schválenie kritérií prijímacích skúšok pre školský rok 2026/2027. 

  6. Rôzne, diskusia. 

  7. Záver. 

   

K priebehu zasadnutia: 

 

Ad 1:   

          Predsedníčka rady školy pani Kolárová privítala prítomných členov, skonštatovala 

uznášania schopnosť stretnutia. Pani Kolárová poslúžila modlitbou.  

 

Ad 2:  

 Členovia RŠ dostali Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za školský rok 2023/2024 pred konaním zasadnutia, aby si ju mohli preštudovať. 

Jediný dotaz k správe bol od pána Linkescha, či sa v správe nedá vykázať porovnanie s inými 

školami alebo so starším obdobím. Pán riaditeľ informoval, že správa má predpísanú formu, týka 

sa našej školy a ani by to nemalo relevantnú výpovednú hodnotu, lebo na škole sa striedajú 

„silné“ a „slabšie“ ročníky. Všetci prítomní súhlasili s predloženou Správou. 

 

Ad 3:  

          Pán riaditeľ informoval, že Plán práce školy je v súčasnosti živým dokumentom. Nie je 

nemenne stanovený. Upravuje sa podľa aktuálnej situácie a potreby, mení sa a dopĺňa. Spomenul 

okrem rôznych exkurzií najdôležitejšie aktivity, ktoré sa konali a budú konať v školskom roku 

2024/2025 z tohto dokumentu: ako sú 30. výročie školy, digitalizácia komunikácie cez EduPage, 

ProEduco, Egjak Games, kariérny deň, študentský ples. K 30. výročiu založenia školy bude 

vydaná ročenka školy. 

 

 

 



Ad 4:   

          Pán riaditeľ informoval o personálnom zabezpečení. Noví zamestnanci, ktorí boli v novom 

školskom roku prijatí sú sekretárka, školník, 2 pracovníčky do kuchyne, 2 učiteľky na 

zastupovanie počas MD, učiteľka slovenského jazyka a anglického jazyka, lektor anglického 

jazyka a školská psychologička, ktorá je financovaná z projektu. Z projektových peňazí sú 

financovaní aj školskí digitální koordinátori, naši učitelia v štvrtinových úväzkoch. V tomto 

školskom roku zavádzame skúšku Cambridge certifikát z anglického jazyka, pre maturantov,  

ktorí budú mať záujem. 

V decembri sa uskutoční výber žiakov na Erasmus+. Navštívi nás spevácky zbor z USA a bude 

mať spoločný koncert s našim Chorus Comenianus. 

Čo sa týka materiálno technického zabezpečenia, momentálne sa pracuje na rekonštrukcii učebni 

U1. Ďalej sa vybavuje s Magistrátom mesta Košice, oprava kanalizácie v budove školskej 

jedálne, kde nám prívalový dážď vytopil učebne v suteréne. V jarných mesiacoch sa bude 

realizovať stavba cyklodepa. 

Pán Dudáš mal otázku ohľadne projektu výmenníka tepla. Pán riaditeľ informoval, že v objekte 

sú ešte živé technológie, takže realizácia je trochu zložitejšie ako sa predpokladalo.  

Pán Dudáš sa pýtal či už je známy projekt, ktorý sa bude realizovať z 2% v nasledujúcom roku. 

Zatiaľ nie je určený ďalší projekt a sú vítané všetky návrhy. 

 

Ad 5:  

 Pán riaditeľ navrhol, aby kritériá na prijímacie skúšky na školský rok 2026/2027 boli 

rovnaké, ako sa schválili na predchádzajúce obdobie (so všetkými úpravami ako je zníženie 

bodov za zriaďovateľa, doplnenie bodov za prospech zo ZŠ a súťaží, zrušenie minimálneho 

počtu bodov v SJ, Mat a psychológii). Kritériá pre prijímacie konanie pre školský rok 2026/2027 

boli jednohlasne schválené. 

 

  

Ad 6:  

 Pán riaditeľ informoval, že bude zverejnený dokument z osláv 30. výročia založenia 

školy. Všetci prítomní hodnotili priebeh osláv veľmi pozitívne.   

 Najbližšie stretnutie Rady školy posledné v tomto funkčnom období bolo stanovené na 

13. januára 2025 o 16,00 hod. 

 

Ad 7:  

          Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným za účasť. Modlitbou poslúžil 

pán Kobyľan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Uznesenie z rady školy: 

Rada školy  na svojom zasadnutí: 

Prerokovala: 

 

1. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2023/2024. 

 

Berie na vedomie: 

 

1. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení. 

2. Plánom práce školy na školský rok 2024/2025. 

 

Schválila: 

 

1. Kritériá prijímacích skúšok pre školský rok 2026/2027. 

 

 

V Košiciach 14. 10.2024 

 

 

 

Zápisnicu overil: Ing. Daniel Kobyľan   ........................................ 

                                     overovateľ                podpis 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Bc. Iveta Kuchárová             .......................................... 

       zapisovateľka      podpis 


